
 

 

 

Bespreekpunten ‘Coendersborg’ voor de raadscommissie R&W van 6 november 2012 

 

Zoals u allen bekend, is er een initiatief voor de sloop van boerderij/restaurant ‘De Coendersborg’ en 

realisatie van een appartementengebouw op deze plaats. In de Raadscommissie Ruimte en Wonen 

op 9 mei 2012 hebben we hier al over gesproken. In die vergadering is door veel fracties 

uitgesproken dat één van de voorwaarden voor sloop en nieuwbouw draagvlak onder de 

omwonenden is. Het College heeft in haar reactie daarop bevestigd, dat draagvlak onder de 

omwonenden geldt als harde randvoorwaarde. Dit is ook per brief van 8 februari 2012 

bekendgemaakt aan de initiatiefnemers. 

 

Op 25 september jongstleden vond een informatiebijeenkomst plaats, waarin de initiatiefnemer zijn 

plannen aan de buurt heeft gepresenteerd. Deze bijeenkomst was georganiseerd door de Dienst 

RO/EZ van de gemeente. Zowel de Vereniging tot behoud van het park Coendersborg, de 

Buurtgenoten Coendersborg als het Wijkcomité Helpman hebben zich hier opnieuw tegen de 

gepresenteerde plannen uitgesproken. De Vereniging tot behoud van het park Coendersborg 

vertegenwoordigt alleen al meer dan 400 mensen. Hieruit blijkt voor de fracties van de ChristenUnie 

en GroenLinks dat bij de omwonenden onvoldoende draagvlak bestaat voor de sloop- en 

bouwplannen. 

 

Desondanks lijkt het erop dat de procedure voor vergunningverlening wordt voortgezet. Bij de 

omwonenden leidt dit tot onrust. Wij vinden het belangrijk om aan zowel de omwonenden, als de 

initiatiefnemer duidelijkheid te geven over de vergunningverlening. 

 

Wij vragen de fracties het navolgende: 

1. Bent u het met ons eens dat nu er blijk is van onvoldoende draagvlak , er geen vergunning 

verleend dient te worden? 

2. Bent u het met ons eens dat de procedure voor vergunningverlening stopgezet dient te 

worden? 

3. Bent u het met ons eens dat eens en voor altijd duidelijk moet zijn wat de bestemming is 

van Coendersborg en haar omgeving, zodat dergelijke  initiatieven als bovenstaand niet 

om de zoveel jaar weer ter tafel komen? 

4. Bent u het met ons eens dat er een discrepantie zit tussen de door het college gedane 

toezegging en de voortzetting van de plannen? 
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